
P R O T O K Ó Ł 

z posiedzenia Rady Dziekańskiej Wydziału Filozofii i Nauk Społecznych 

Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu  

z dnia 18.02.2025 r. 

 

OBECNI: 

1. prof. dr hab. Marek Jeziński 

2. prof. dr hab. Tomasz Kupś 

3. prof. dr hab. Zbigniew Nerczuk 

4. dr hab. Ditta Baczała, prof. UMK  

5. dr hab. Małgorzata Kowalska-Chrzanowska, prof. UMK 

6. dr hab. Jarosław Horowski, prof. UMK 

7. dr hab. Marek Nasieniewski, prof. UMK 

8. dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK  

9. dr Joanna Szalacha-Jarmużek 

10. dr hab. Adam Tarnowski, prof. UMK 

11. dr hab. Michał Wróblewski, prof. UMK 

12. dr Bibianna Bałaj 

13. dr inż. Mariusz Jarocki 

14. dr Anna Kola 

15. dr Anna Karczmarczyk 

16. dr Adrian Wójcik, prof. UMK 

17. dr hab. Violetta Kopińska, prof. UMK 

18. mgr Anna Mielczarek-Taica 

 

NIEOBECNI: 

1. dr hab. Jacek Poniedziałek, prof. UMK 

2. dr hab. Maciej Trojan, prof. UMK 

3. Julia Pilimon (309438) 

4. Olga Kulpińska (324032) 

5. Natalia Łaniecka (322303) 

6. Szymon Olaf Cholewiński (323660) 

7. Oliwia Kuczyńska (323673) 

 

 

GOŚCIE: 

1. dr hab. Krystyna Mruczek-Nasieniewska, prof. UMK (głos doradczy) 

2. lic. Dorota Szefera-Mikos  

 

GOŚCIE NIEOBECNI: 

1. prof. dr hab. Tomasz Szlendak  

2. dr Beata Bielska  

 

 



 

Skróty używane w protokole: 

UMK – Uniwersytet Mikołaja Kopernika 

WFiNS – Wydział Filozofii i Nauk Społecznych 

IF – Instytut Filozofii 

IBIiK – Instytut Badań Informacji i Komunikacji 

INP – Instytut Nauk Pedagogicznych 

IP – Instytut Psychologii 

IS – Instytut Socjologii 

RD – Rada Dziekańska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

PORZĄDEK OBRAD:   

 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia  

  

2. Informacje i komunikaty Dziekana  

  

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Dziekańskiej z dn. 21 stycznia 2025 r. - referuje dr Joanna Szalacha-

Jarmużek  

  

4. Uchwała Rady Dziekańskiej w sprawie rozstrzygnięcia konkursu na stanowisko asystenta w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych w Instytucie Badań Informacji i Komunikacji – referuje prof. dr hab. Marek 

Jeziński  

  

5. Uchwała Rady Dziekańskiej w sprawie zatrudnienia dr Zuzanny Wesołowskiej   na stanowisko asystenta na ½ 

etatu w grupie pracowników dydaktycznych w Instytucie Badań Informacji i Komunikacji – referuje prof. dr hab. 

Marek Jeziński  

  

6. Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie wymagań stawianych pracom dyplomowym na WFiNS – referuje 

Dziekan  

  

7. Wolne wnioski   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Posiedzenie Rady Dziekańskiej Wydziału Filozofii i Nauk Społecznych Uniwersytetu Mikołaja Kopernika, 

odbyło się w trybie online dnia 18 lutego (wtorek) 2025 roku, 

o godz. 13.15 w Microsoft Teams 

 

 

 

 

 

 

Ad 1 - Otwarcie posiedzenia  

Przewodniczący obrad, Dziekan dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK, otworzył posiedzenie Rady Dziekańskiej 

WFiNS witając członkinie i członków Rady Dziekańskiej. Dziekan poprosił dr inż. Mariusza Jarockiego o 

konsultowanie protokołu z posiedzenia Rady Dziekańskiej, na co Pan doktor wyraził zgodę.  

 

 

Ad 2 - Informacje i komunikaty Dziekana  

 

Dziekan przypomniał, że 19.02.2025 r. nieczynne będą dziekanaty, biblioteka, ZAG itd. w związku ze świętem uczelni. 

Zachęcał do uczestnictwa w obchodach na auli UMK.  

Przypomniał, że potrzebne są zgłoszenia dwóch kandydatur spośród nauczycieli akademickich do komisji 

antymobbingowej. Pismo załączone na Teams w pliku do dzisiejszej Rady. Poprosił dyrektorów poszczególnych 

instytutów o rozpowszechnienie tej informacji i zgłoszenie kandydatur.  

Mgr Anna Mielczarek-Taica dodała, że potrzebna jest pisemna zgoda, aby wziąć udział w pracach komisji. Wzór zgody 

znajduje się w pliku na Teams do RD. Czas jest tylko do piątku.  

Dziekan dodał, że dzięki staraniom prof. dr hab. Tomasza Kupsia uzyskano pisemną odpowiedź, od Pani dr hab. Moniki 

Wałachowskiej, prof. UMK czym są treści programowe. Treść odpowiedzi jest załączona w plikach do RD. Wyjaśnia 

kwestie związane z przedmiotami do wyboru lub wf. Jest to istotne w perspektywie zmian programowych i 

zatwierdzania ich zgodnie z nowymi standardami. Zachęcił Dyrekcję do zapoznania się z tym krótkim listem.  

Dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK poinformował, że poprzednie oceny pracownicze były robione około 4 lat 

temu i pojawia się konieczność realizacji kolejnego cyklu. Każdy nauczyciel akademicki powinien być oceniany 

przynajmniej raz na 4 lata. Dziekan dodał, że na najbliższej Radzie Rektorskiej zapyta, czy planowane są dodatkowe 

zarządzenia Rektora, o czym niezwłocznie poinformuje Dyrekcje Instytutów jak sytuacja wygląda, co powinno ułatwić 

planowanie. Dziekan będzie rozmawiał z każdym z Przewodniczących Rad Dyscyplin, aby przesłana do pracowników 

informacja była jednoznaczna odnośnie kryteriów, ocen i tego jak komisja będzie pracowała. 

 

Ad 3 - Przyjęcie protokołów z posiedzenia Rady Dziekańskiej z dn. 21 stycznia 2025 r. – referuje dr Joanna 

Szalacha-Jarmużek 

 

Dr Joanna Szalacha-Jarmużek UMK zreferowała wniosek w sprawie przyjęcia protokołu z posiedzenia Rady 

Dziekańskiej z dnia 21 stycznia 2025 roku stwierdzając, że jest zgodny z przebiegiem obrad i poprosiła członków RD  

o jego przyjęcie.  

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Dziekan zarządził głosowanie i poprosił o umieszczenie linku do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym 

Liczba respondentów uprawnionych do wypełniania ankiety: 25 

Liczba wypełnionych ankiet: 18 

• Tak: 18 (100%) 

• Nie: 0 (0%) 

• Wstrzymuję się: 0 (0%) 

 

 



Ad 4 - Uchwała Rady Dziekańskiej w sprawie rozstrzygnięcia konkursu na stanowisko asystenta w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych w Instytucie Badań Informacji i Komunikacji – referuje prof. dr hab. 

Marek Jeziński 

Prof. dr hab. Marek Jeziński poinformował, że 17.02.2025 r. odbyło się posiedzenie komisji konkursowej, która 

debatowała nad trzema propozycjami jakie wpłynęły na konkurs - etat asystenta w Katedrze Dziennikarstwa. Po 

zapoznaniu się z kandydaturami komisja uznała, aby rozstrzygnąć konkurs na korzyść Pani mgr Olgi Wadowskiej, która 

wykazała się dużym dorobkiem dydaktycznym, legitymuje się bardzo dobrymi kwalifikacjami pozauniwersyteckimi, 

zaproponowała ciekawy pomysł na rozwój swojej kariery naukowej i zobowiązała się do napisania pracy doktorskiej. 

Praca ta ma dotyczyć algorytmizacji konsumpcji mediów przez użytkowników na przykładzie serwisu streamingowego 

spotify. Profesor dodał, że komisja głosowała jednomyślnie i wszyscy byli za zatrudnieniem Pani mgr Olgi Wadowskiej 

od 10 marca 2025 roku na dwa i pół roku.  

 

Dziekan otworzył dyskusję w tym punkcie.  

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Dziekan zarządził głosowanie i poprosił o umieszczenie linku do głosowania.  

 

W głosowaniu tajnym 

Liczba respondentów uprawnionych do wypełniania ankiety: 25 

Liczba wypełnionych ankiet: 18 

• Tak: 17 (94,4%) 

• Nie: 0 (0%) 

• Wstrzymuję się: 1 (5,6%)  

 

 

Ad 5 - Uchwała Rady Dziekańskiej w sprawie zatrudnienia dr Zuzanny Wesołowskiej  na stanowisko asystenta 

na ½ etatu w grupie pracowników dydaktycznych  w Instytucie Badań Informacji i Komunikacji – referuje prof. 

dr hab. Marek Jeziński 

 

Prof. dr hab. Marek Jeziński poinformował, że jest to ½ etatu dydaktycznego, którą wcześniej zajmowała mgr Olga 

Wadowska. Profesor dodał, że chciałby zarekomendować kandydaturę dr Zuzanny Wesołowskiej z zatrudnieniem od 

10 marca 2025 roku na dwa i pół roku. Pani dr Zuzanna Wesołowska jest osobą, która bardzo dobrze wpisuje się w 

oczekiwania uczelni i chciałaby realizować się dydaktycznie. Jest absolwentką politologii oraz bezpieczeństwa 

wewnętrznego, kilka lat temu obroniła doktorat z nauk o polityce, ma doświadczenie dydaktyczne w Wyższej Szkole 

Bankowej oraz Wyższej Szkole Publicznej w Płocku. Pracowała w Wirtualnej Polsce, a obecnie od 2018 roku jest 

Dyrektorem wydawniczym Donald.pl  

 

Dziekan dodał, że w związku z głosowaniem w punkcie 4 dotyczącym Pani mgr Olgi Wadowskiej opinia Rady jest 

pozytywna i wniosek o zatrudnienie od 10 marca 2025 roku zostanie skierowany do JM Rektora. Zwolni się ½ etatu 

dydaktycznego, który zostanie uzupełniony przez Panią dr Zuzannę Wesołowską, która wychodzi naprzeciw  potrzebom 

dydaktycznym Dziennikarstwa i komunikacji społecznej. Zachęcił do pozytywnego głosowania w punkcie piątym.    

 

Dziekan otworzył dyskusję w tym punkcie.  

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Dziekan zarządził głosowanie i poprosił o umieszczenie linku do głosowania.  

 

W głosowaniu tajnym 

Liczba respondentów uprawnionych do wypełniania ankiety: 25 

Liczba wypełnionych ankiet: 16 

• Tak: 15 (93,8%) 

• Nie: 0 (0%) 

• Wstrzymuję się: 1 (6,3%) 

 

Ad 6 - Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie wymagań stawianych pracom dyplomowym na WFiNS – referuje 

Dziekan 

Dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK przypomniał, że na poprzednim spotkaniu odbyła się dyskusja dotycząca 

wymagań stawianych pracom dyplomowym na WFiNS. W plikach do dzisiejszej Rady zamieszczone zostały załączniki 

– uchwała i zarządzenie.   



 


